



Label Here:  
Bottom side of EUT

<p>Product name (產品名稱): POS Terminal (電子收銀機) Model (型號): C10-1R Rating (額定值): 24.0V=3A 製造商: 拍檔科技股份有限公司 FCC ID:NDPC10-1R</p>	<table border="1"> <tr> <td data-bbox="702 1332 917 1489"> <p><b>警告使用者</b> 這是甲類的資訊產品，在居住的環境中使用時，可能會造成射頻干擾，在這種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。</p> </td> <td data-bbox="933 1332 1260 1489"> <p>This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This devices must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.</p> </td> </tr> </table>	<p><b>警告使用者</b> 這是甲類的資訊產品，在居住的環境中使用時，可能會造成射頻干擾，在這種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。</p>	<p>This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This devices must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.</p>
<p><b>警告使用者</b> 這是甲類的資訊產品，在居住的環境中使用時，可能會造成射頻干擾，在這種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。</p>	<p>This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This devices must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.</p>		
<p>MADE IN TAIWAN (台灣製造)</p>			

<p>Product name (產品名稱 / 产品名称): POS Terminal (電子收銀機 / 电子收款机) Model (型號 / 型号): C14-1R Rating (額定值 / 額定值): 24.0V=3A 製造商: 拍檔科技股份有限公司 FCC ID:NDPC10-1R</p>	<table border="1"> <tr> <td data-bbox="726 1724 997 1792"> <p><b>警告</b> 在居住环境中，运行此设备可能会造成无线干扰。</p> </td> <td data-bbox="1005 1724 1284 1904"> <p>This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This devices must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.</p> </td> </tr> <tr> <td data-bbox="726 1803 997 1892"> <p><b>警告使用者</b> 這是甲類的資訊產品，在居住的環境中使用時，可能會造成射頻干擾，在這種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。</p> </td> <td></td> </tr> </table>	<p><b>警告</b> 在居住环境中，运行此设备可能会造成无线干扰。</p>	<p>This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This devices must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.</p>	<p><b>警告使用者</b> 這是甲類的資訊產品，在居住的環境中使用時，可能會造成射頻干擾，在這種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。</p>	
<p><b>警告</b> 在居住环境中，运行此设备可能会造成无线干扰。</p>	<p>This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This devices must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.</p>				
<p><b>警告使用者</b> 這是甲類的資訊產品，在居住的環境中使用時，可能會造成射頻干擾，在這種情況下，使用者會被要求採取某些適當的對策。</p>					
<p>MADE IN TAIWAN (台灣製造 / 台湾制造)</p>					